

österreich

>>> INSIDER



# WHAT'S NEW IN AUSTRIA

Neues aus Tourismus und Kulinarik.  
| The latest from tourism and cuisine.

REDAKTION: MANUELA PRUSA

## DESIGNHOTEL ZUM WOHLFUHLEN

Zwischen dem Prater und der Wiener Innenstadt finden Gäste aus aller Welt eines der innovativsten Vier-Sterne-Stadt-Hotels mit einer Atmosphäre rund um Kunst und Nachhaltigkeit vor: den Wilhelmshof. Das einzige von Künstlerhand gestaltete Hotel Wiens zählt auch zu den „Fabelhaften Hotels“ und ist Mitglied der „Private City Hotels“. Weiters erhielt der Wilhelmshof heuer das Österreichische Umweltzeichen. Absolutes Highlight des Hauses sind die drei SuitART Doppelzimmer im Dachgeschoß.

**/// DESIGN HOTEL WITH THAT FEEL-GOOD FEEL.** Snuggled in between Vienna's Prater and Innenstadt districts, guests from around the world are now flocking to one of the capital's most innovative four-star hotels, which offers an atmosphere all about art and sustainability: the Wilhelmshof. The only hotel in Vienna actually designed by artists, it is also one of the 'Fabulous Hotels', and a member of the 'Private City Hotels' chain. The Wilhelmshof also received the Austrian Environmental Certificate this year. Its three SuitART double rooms, on the penthouse floor, are an absolute highlight.

[www.derwilhelmshof.com](http://www.derwilhelmshof.com)

